
Slova, slova, slova. Přesto si myslím, že spolu málo komunikujeme…  

Každý dnes mluví a slibuje spoustu věcí a přitom používá slova. Ale 

co ta slova vlastně jsou? Slovo dnes neznamená skoro nic, je to něco 

obyčejného. I když pořád s někým mluvíme, mám pocit, že málo 

komunikujeme. Naše komunikace upadá nejen na slovech, ale také na 

tom, že pořád někam spěcháme a nemáme na nic čas. Naše komunikace 

přežívá jen díky internetu a mobilům. Ale proč? Proč se nemůžeme 

jednoduše sejít a popovídat si? Kdo za to může? Naše neskutečná 

tvrdohlavost a nedodržování slibů. Stále někam chvátáme a ani nevíme 

kam a proč. Tím pádem nemáme čas na přátele a ani na sebe. 
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